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Protokół nr 63/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 czerwca 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z rozszerzeniem. Do proponowanego 
porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 58/2012, 59/2012, 60/2012, 
61/2012, 62/2012 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Starosta nawiązując do wniosku pana A. Głowackiego z dnia 5 czerwca 2012 r., aby Zarząd wyjaśnił błędny 
zapis w Księdze Wieczystej dotyczący numeru działki, na której znajduje się budynek Agencji 
Restrukturyzacji, Modernizacji i Rolnictwa, wyjaśniła, iż obecnie numery nadane są prawidłowo. Działkę  
o numerze 34/15 podzielono na dwie mniejsze, którym w konsekwencji zostały nadane inne numery.  
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przystąpienia do realizacji inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N Gr. woj. (Ciche) – 
Nielbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku Nielbark do skrzyżowania z drogą krajową Nr 15”. 
 

/Na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski- dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku/  
 

Pan R. Kłosowski przypomniał o postanowieniu, iż w przyszłym roku nie będzie robiona żadna droga  
w „Schetynówce”. Dodał, że wraz z Wicestarostą przeprowadził rozmowę w sprawie przystąpienia do 
realizacji inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N Gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. 
(Brzozie) na odcinku Nielbark do skrzyżowania z drogą krajową Nr 15”, z Wójtem gminy Kurzętnik, który 
zadeklarował się, iż dofinansuje Powiat Nowomiejski kwotą stanowiącą 50 % wkładu własnego. W związku 
z powyższą deklaracją Wójta, Starosta wraz z Wicestarostą zadecydowali, aby Zarząd Dróg Powiatowych 
przystąpił do rozpoczęcia działań związanych z przygotowaniem dokumentacji technicznej dotyczącej 
przebudowy drogi. Pan R. Kłosowski poinformował, iż zwrócono się do Urzędu Gminy o wszelkie 
pozwolenia dotyczące przebudowy drogi oraz że wystarano się o potrzebne mapki. Poinformował również, 
że jeżeli przetarg dotyczący szkoły w Kurzętniku odbędzie się oraz zakończy się pozytywnie, zostanie 
złożony wniosek dotyczący ww. przebudowy drogi. W przeciwnym wypadku, przygotowane dokumenty 
będą na przyszłe lata. Dodał również, że na jednym z wcześniejszych posiedzeń Zarządu poinformował 
Członków, iż całkowity koszt przebudowy ww. drogi wyniesie około 1.000.000,00 zł. W rezultacie koszt 
będzie wyższy. Wyniesie on około 1.200.000,00 zł.  
Wicestarosta dodał, że decyzja, czy wniosek będzie składany czy nie, jeszcze nie zapadła. Teraz decyduje się 
tylko, czy przystąpić do przygotowywania dokumentacji. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Grodziczno- 
Kazimierza Konicza. 
 

Pismo Wójta Gminy Grodziczno- Kazimierza Konicza stanowi załącznik nr 3.  
Pan R. Kłosowski poinformował, iż droga Tuszewo – Świniarc – Truszczyny jest w bardzo złym stanie. 
Przechodzi ona przez trzy powiaty ościenne: powiat iławski, nowomiejski oraz działdowski. Na terenie 
powiatu iławskiego stan drogi jest podobny jak na terenie powiatu nowomiejskiego. Powiat działdowski 
korzystając z programu RPO poszerzył drogę do szerokości 5,5 m. Pan R. Kłosowski dodał, że drogę 
powiatową Tuszewo – Świniarc – Truszczyny należałoby wyremontować. Jednakże nie w 2013 roku. 
Zaproponował, aby wykonać remont w 2014 roku oraz by gmina Grodziczno dofinansowała Powiat w 
wysokości 50 % poniesionych kosztów na remont drogi. Dodał, że w najgorszym stanie jest odcinek drogi 
od granicy powiatu iławskiego do końca miejscowości Zwiniarz (tj. 5 km 80 m). Całkowity koszt remontu 
odcinka wyniósłby 850.000,00 zł brutto. Jeżeli dwie warstwy 3 cm masy, zastąpiono by jedną warstwą masy 
oraz powierzchniowym utrwaleniem koszt wyniósłby 650.000,00 zł. 
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Starosta dodała, iż uważa, że gmina Grodziczno nie dofinansuje remontu drogi, ponieważ już raz była 
sytuacja, w której gmina Grodziczno wycofała się, pomimo wcześniejszych zapewnień udzielenia 
dofinansowania dla Powiatu Nowomiejskiego.  
Skarbnik poinformowała, iż Powiat nie ma stabilnych dochodów. Możliwe, że tegoroczny budżet zostanie 
zamknięty wielkimi zobowiązaniami.  
Pani K. Trzaskalska wyjaśniła, że mimo wszystko wnioskuje za tym, aby udzielić Wójtowi gminy 
Grodziczno odpowiedzi, iż remont drogi mógłby zostać przeprowadzony w 2014 roku oraz aby gmina 
Grodziczno dofinansowała Powiat w 50 %. Ewentualnie można by wspomnieć, że gmina Grodziczno już raz 
wycofała się z obietnicy dofinansowania.  
Pan W. Jabłoński dodał również, że należy patrzeć na Wieloletni Plan, na priorytety, które zostały przyjęte. 
W odpisie można wspomnieć, że przez Radę zostały przyjęte priorytety i Powiat miał już „Schetynówkę” w 
stronę Iławy. Był na 2 miejscu. Zrezygnował ze względu na brak środków. Dodał, że nie jest przeciwny, aby 
remontować drogę, chodzi o to by działać w sposób logiczny. Pan W. Jabłoński poinformował również, że 
zastanawiał się, czy nie warto byłoby w perspektywie, tak jak kiedyś zrobiono, wystosować pismo do Rady 
Powiatu Iława, w celu mobilizacji powiatu iławskiego do podjęcia działań związanych z remontem dróg, 
ponieważ na wszystkich zebraniach mówi się, że Powiat iławski po swojej stronie nic nie robi. W tej chwili 
prace budowlane wiaduktu kolejowego trwają ponad rok.  
Pan R. Kłosowski wyjaśnił, że termin oddania wiaduktu został przesunięty o 2 miesiące, będzie oddany z 
końcem października.  
Pan W. Jabłoński dodał, że mówił w kontekście wieloletnich planów, które drogi są priorytetowe. O pewne 
drogi wnioskuje się już od 1999 roku. To wszystko się oddala. Wiadomo, że są potrzeby, ale należy patrzeć 
na nie spokojnie. 
Starosta podsumowując zadecydowała, aby w odpowiedzi zaakcentować sytuację finansową powiatu, 
poinformować, że remont drogi może się odbyć przy znacznym wkładzie gminy Grodziczno (przy czym 
należy zaakcentować wcześniejszą rezygnację z dofinansowania) oraz że nie odbędzie się on w 2013 roku, 
ponieważ jest to niemożliwe, ale możliwe iż odbędzie się w 2014 r. 
 

Pan R. Kłosowski poinformował także o przetargu na przebudowę mostu w miejscowości Łąkorek. 
Wyjaśnił, że na przetarg w budżecie zabezpieczono 368.000,00 zł. Przetarg „poszedł” za 185.000,00 zł. Na 
inwestycję należy przeznaczyć minimum 336.000,00 zł. Z tego 153.000,00 zł przekaże Ministerstwo, 
183.000,00 zł stanowi wkład Powiatu. 
Pan R. Kłosowski poinformował, iż w ubiegłym roku wyremontowano drogę przez całą miejscowość 
Łąkorek. Niedługo w Łąkorku powstanie również przebudowany most oraz dwa dojazdy po 100 m. Do 
remontu w miejscowości Łąkorek pozostanie 720 metrów drogi (do granicy powiatu w stronę miejscowości 
Ciche). Zaproponował, aby pozostałe pieniądze przeznaczone na przetarg na przebudowę mostu  
w miejscowości Łąkorek wykorzystać na remont odcinka drogi (720 m).  
Wicestarosta zapytał, czy na remont 720 m odcinka drogi będzie ogłaszany przetarg? 
Pan R. Kłosowski odpowiedział, że będzie. 
Wicestarosta dodał, iż w specyfikacji na przebudowę mostu w miejscowości Łąkorek było ujęte, że 
przewidywane są roboty dodatkowe.  
Pan R. Kłosowski wyjaśnił, że suma, jaka zostanie przeznaczona na remont nie pozwala na to by przetarg się 
nie odbył.  
Skarbnik dodała, że należy zmienić nazwę zadania „Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi 
powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno)  
w miejscowości Łąkorek na przepust z rur stalowych”. Nazwa zapisana w budżecie musi być adekwatna do 
przetargu.  
Skarbnik powracając do drugiego punktu porządku, upewniła się, że wszelkie nakłady będą poniesione  
w 2012 roku. Zapytała, czy nakłady będą pokryte z budżetu ZDP, czy Powiatu? 
Pan R. Kłosowski wyjaśnił, że koszty poniesie Powiat. 
Skarbnik zapytała, więc jaki to będzie koszt? Uzyskała odpowiedź, iż będzie to koszt w wysokości 3.500,00 
zł brutto (koszt kosztorysu).  
W przyszłym roku Powiat nie będzie się ubiegał o pieniądze z Ministerstwa na przebudowę mostów. 
 

/Pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
potwierdzenia udziału Powiatu Nowomiejskiego w projekcie pod nazwą „Znakowanie turystyczne 
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regionu Warmii i Mazur” zaplanowanego do wykonania ze środków Regionalnego Programu 
Operacyjnego Warmia i Mazury 2007 - 2013. 
/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że jest to już ostatnia wpłata stanowiąca wkład własny Powiatu Nowomiejskiego  
w powyższym projekcie.  
Skarbnik dodała, że na poprzedniej Sesji Rady Powiatu zostały zabezpieczone środki przeznaczone na udział 
w programie w wysokości 3.739,42 zł.  
Pan W. Jabłoński zapytał, czy w Powiecie Nowomiejskim będzie coś znakowane?  
Pan A. Korecki wyjaśnił, że w miesiącu lipcu, najpóźniej w sierpniu będą robione znakowania w Powiecie 
Nowomiejskim.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
oświatowych oraz w placówkach opiekuńczo – wychowawczych prowadzonych przez Powiat 
Nowomiejski. 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że powyższym projekcie uchwały Rady Powiatu, jak i w dwóch kolejnych 
projektach uchwał uwzględniono Bibliotekę, którą przejął Powiat Nowomiejski.  
Pani K. Trzaskalska zasugerowała, aby zmienić datę w tytule uchwały z 8 na 28 czerwca 2012 roku.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, 
którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oraz zasad zwalniania ich od 
obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych  
i opiekuńczych. 
 

Starosta wyjaśniła, że należało ustalić godziny dla pani Dyrektor Biblioteki. Ustalono je podobnie jak  
w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej.   
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze 
specjalnego funduszu nagród. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem stanowiącym odpowiedź na 
pismo w sprawie środków w części oświatowej subwencji ogólnej z tytułu utworzenia biblioteki 
pedagogicznej na bazie filii w Nowym Mieście Lubawskim Warmińsko- Mazurskiej Biblioteki 
Pedagogicznej w Elblągu. 
 

Pan A. Korecki poinformował, że otrzymał wstępny projekt umowy pomiędzy Powiatem a Województwem.  
Skarbnik dodała, że zapoznała się z projektem umowy. Z wyliczeń wynika, że Powiat powinien otrzymać 
subwencję roczną w wysokości 272.092,00 zł, a otrzymaliśmy pismo, że Biblioteka będzie kosztowała 
Powiat 156.849,00 zł.  
Skarbnik zasugerowała, że należy negocjować, aby Powiat otrzymał więcej pieniędzy niż jest proponowane.  
Wicestarosta poinformował, że powiat gołdapski na chwilę obecną wie, że będzie musiał dokładać 30 % do 
funkcjonowania Biblioteki.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  
w sprawie przystąpienia do projektu pod nazwą „Id ę świadomie w przyszłość – zajęcia pozalekcyjne  
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i wyrównawczo-dydaktyczne dla 247 uczniów 127K i 120M z 3 Szkół Zawodowych Powiatu 
Nowomiejskiego”. 
 

Pan A. Korecki przedstawił projekt uchwały. Dodał, że środki na realizację projektu zabezpieczają szkoły. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Wicestarosta poinformował również o rozmowie z dr Markowskim z LGD. Od 25 czerwca 2012 roku rusza 
nabór na wnioski „małe projekty”. Zasugerował, aby złożyć wniosek na galę przedsiębiorczości, bądź na 
pokazy przedsiębiorczości na przyszły rok, ponieważ można uzyskać 25.000,00 zł. 9 lipca 2012 r. upływa 
termin składania wniosków. 
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
indywidualnego ustalenia kosztów eksploatacyjnych dla pomieszczenia piwnicznego wynajmowanego 
przez Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Centrum Stomatologii” w budynku przy ul. 
Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie weszła pani Mariola Ławicka- pracownik wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki 
Mieniem/  
 

Pani M. Ławicka wyjaśniła, że pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista 
w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ wystąpił z pismem, aby odcięto ogrzewanie z 
wynajmowanej przez niego piwnicy.  
Wicestarosta zapytał, czy technicznie jest możliwe, aby odciąć ogrzewanie z tego pomieszczenia?  
Pani M. Ławicka wyjaśniła, że jest to możliwe. Można zakręcić zawór. Dodała, że kwota, jaką zaoszczędzi 
pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/  na ogrzewaniu jest w wysokości 53,57 zł/ za miesiąc.  
Pan W. Jabłoński zapytał również, jeżeli odetnie się ogrzewanie z wynajmowanej piwnicy, czy nie grozi to 
zamarznięciem innych urządzeń? 
Pani M. Ławicka, wyjaśniła, że nie powinno dojść do takiego zdarzenia, ponieważ ta piwnica znajduje się 
pośrodku innych ogrzewanych pomieszczeń.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

/Pani M. Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeznaczenia lokali, pomieszczenia piwnicznego i części powierzchni dachu do oddania w najem. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Jolanta Haska- pracownik wydziału Geodezji i Nieruchomości/  
 

Pani J. Haska wyjaśniła, iż projekt uchwały dotyczy pomieszczeń, które widnieją jako pustostany. Pani  
J. Haska zapytała, jaki będzie koszt najmu powierzchni dachu (8 m2)? Do tej pory była to kwota 1.882,87 zł 
netto.  
Zarząd ustalił, aby koszt najmu powierzchni dachu wynosił 2.100,00 zł netto.  
Pani J. Haska zapytała również, jaki będzie okres najmu? 
Starosta zadecydowała, aby był to okres 3 lat.  
Pani J. Haska upewniła się także, w jakiej formie przekazać ogłoszenie do gazety. Czy przekazać całą 
tabelkę do gazety, czy tylko zapisać krótką wzmiankę, że wykaz pomieszczeń przeznaczonych do oddania  
w najem znajduje się na tablicy ogłoszeń w Starostwie Powiatowym?  
Zarząd zadecydował, aby umieścić w gazecie całą tabelkę oraz by ją zminimalizować.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. Prowadzenie 
Powiatowego Centrum Organizacji Pozarządowych i Wolontariatu. 
 
Pani J. Haska poinformowała, iż wpłynęła tylko jedna oferta. Została złożona przez Stowarzyszenie Lokalna 
Grupa Działania Ziemia Lubawska. Poinformowała Członków Zarządu, na jakie cele Stowarzyszenie planuje 
przeznaczyć środki.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 

/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z interpretacją indywidualną prawa 
podatkowego w sprawie wniesienia przez Powiat aportu- ambulansu do Sp. z o.o. 
 

Skarbnik omówiła szczegółowo Interpretację indywidualną prawa podatkowego w sprawie wniesienia przez 
Powiat aportu- ambulansu do Sp. z o.o. Stanowi ona załącznik nr 4. Wyjaśniła, że Powiat przekazując 
ambulans aportem byłby zobowiązany do zapłacenia podatku w wysokości 23 %. 
 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na przekazanie do używania specjalistycznego środka transportu – ambulansu 
medycznego Szpitalowi Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

/Przerwa podczas obrad Zarządu/ 
 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska w sprawie przyjęcia pomocy 
finansowej od miasta Lubawa na doposażenie poradni RTG przez Sp. z o.o. 
 

Skarbnik odczytała proponowane pismo zaadresowane do Burmistrza miasta Lubawa. Pismo stanowi 
załącznik nr 5. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszli: pan Maciej Sikorski- Radca Prawny, pan Maciej Radtke- Burmistrz miasta 
Lubawa, pani Danuta Szczepańska- Skarbnik Urzędu Miasta Lubawa, pan Jan Karwowski- Dyrektor 
Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim/  
 

Starosta powitała wszystkich gości. Wyjaśniła, że Członkowie Zarządu próbują znaleźć jak najlepsze 
rozwiązanie w sprawie przyjęcie pomocy finansowej od miasta Lubawa na doposażenie poradni RTG przez 
Sp. z o.o. 
Burmistrz miasta Lubawa poinformował, iż Urząd Miasta Lubawa ma zapisane pieniądze w budżecie i chce 
na najbliższej Sesji Rady Miasta te pieniądze uruchomić w taki sposób, żeby mogły być spożytkowane przez 
Szpital nowomiejski.  
Pani D. Szczepańska przedstawiła dwie propozycje. Pierwszą z nich jest, aby Powiat przekazał środek trwały 
w formie aportu. Jednakże Powiat musiałby ponieść dodatkowe koszty. Aport środka trwałego byłby 
opodatkowany 23% stawką podatku. Drugą propozycją jest przekazanie na zasadzie użyczenia. Każda 
propozycja wiąże się z koniecznością przeprowadzenia przetargu.  
Skarbnik dodała, iż prawo zabrania przyjmowania pieniędzy i przekazania ich wprost do Spółki.  
 

/Na posiedzenie weszła pani K. Trzaskalska/ 
 

Skarbnik zapytała, czemu miasto Lubawa samo nie zakupi środka trwałego?  
Burmistrz wyjaśnił, że trudno byłoby tego dokonać, ponieważ generalnie opieka specjalistyczna nie leży  
w gestii samorządów gminnych.  
Dyrektor poinformował, że jeżeli chcemy coś przekazać aportem, który będzie opodatkowany podatkiem 
VAT, w momencie zakupu ten VAT odliczamy, w momencie przekazania go naliczamy. Wtedy wychodzi 
się na „O”, nie potrzeba żadnych dodatkowych pieniędzy.  
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Skarbnik dodała, że będzie problem z rozliczeniem dotacji.  
Dyrektor poinformował również, iż wartość sprzętu szacuję się na 112.000,00 zł brutto. Miasto Lubawa chce 
przekazać 100.000,00 zł. Aparatura jest opodatkowana stawką 8 %, czyli wartość netto przekroczy 
100.000,00 zł.   
Radca Prawny dodał, że w tym momencie miasto Lubawa dofinansowuje a nie finansuje.  
Dyrektor oznajmił także, że może sfinansować powstałą różnicę.  
Radca Prawny poinformował, że jeżeli nie ma problemu z pokryciem podatku VAT, nie ma problemu  
z aportem.  
Dyrektor dodał: żeby dotacja mogła być przekazana na taki cel, o którym się mówi, to działalność z tym 
związana musi być finansowana przez NFZ. To będzie zrealizowane w taki sposób, że dla nowomiejskiej 
poradni chirurgicznej, poradnia w Lubawie będzie dodatkowym miejscem realizacji świadczeń. 
Burmistrz dodał również, że jeżeli będzie tak jak powiedział Dyrektor Szpitala, działalność będzie 
nieodpłatna, ale nie oznacza to także, że Dyrektor nie będzie mógł pobierać opłaty za usługi poza poradnią 
chirurgiczną.  
Reasumując Zarząd zadecydował, aby przekazać środek trwały w formie aportu. Dyrektor Szpitala 
zadeklarował, iż Komitet Rozbudowy Szpitala pokryje koszty z tytułu naliczanego podatku VAT (23 %). 
Starosta podziękowała za odnalezienie rozwiązania oraz za obecność na posiedzeniu Zarządu. 
 

/Radca Prawny, Burmistrz miasta Lubawa, Skarbnik Urzędu Miasta Lubawa, Dyrektor Szpitala 
Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w WPF. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w budżecie. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 

Ostatnim punktem porządku były sprawy różne. 
 

Starosta zleciła, aby Wicestarosta sprawdził, jakie byłyby koszty geodezyjne dla Powiatu związane z wpisem 
w księdze wieczystej służebności przejścia i przejazdu do nieruchomości gruntowej 34/3 przez działkę 34/8  
i 34/9.  
Zarząd debatował również na temat czternastego punktu porządku. Jednakże wcześniejsze ustalenia nie 
uległy zmianie.  
 
 
Protokół sporządziła        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek 

 


